

Date :

التاريخ : 16 ابريل 2018

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal
Executive VP & Chief Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد / حسن عبدالرحمن السركال المحترم ،
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

Greeting ,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Further to our letter dated 12/04/2018, please note that the license of securities activities issued by the Capital Market Authority and granted to the Company has ended on 29/03/2018 for the following activities:

إحافاً لكتابنا المؤرخ في 12/04/2018 ، يرجى العلم بأن ترخيص أنشطة الأوراق المالية الصادر من هيئة أسواق المال والممنوحة للشركة قد إنتهت بتاريخ 29/03/2018 وذلك للأنشطة التالية :-

- Mediation in the purchase of securities and selling them to a third party for a commission (broker of non-registered securities on the stock exchange).
- Providing investment advices on securities for commission (investment advisor).
- Portfolios Management (Investment Portfolio Manager).
- Establishment and management of collective investment systems (collective investment system manager).
- Preserving the assets of the collective investment systems (Custodian).
- Offer or sell securities to the issuer or his affiliate or to obtain securities from the issuer or his affiliate for the purpose of re-marketing (issuance management).

■ الوساطة في شراء الأوراق المالية وبيعها لحساب الغير مقابل عمولة (وسيط أوراق مالية غير مسجل في بورصة الأوراق المالية) .

■ تقديم الإستشارات الإستثمارية المتعلقة بالأوراق المالية مقابل عمولة (مستشار إستثمار) .

■ إدارة المحافظ الإستثمارية (مدير محفظة إستثمار) .

■ تأسيس وإدارة أنظمة إستثمار جماعي (مدير نظام إستثمار جماعي) .

■ حفظ الأصول المكونة لأنظمة الإستثمار الجماعي (أمين الحفظ) .

■ عرض أو بيع أوراق مالية لصالح مصدرها أو حليفة أو الحصول على أوراق مالية من المصدر أو حليفة لغرض إعادة التسويق (إدارة الإصدار)

Knowing that the Company will not renew any of the above activities at the present time until the Board of Directors' recommendation is presented to the General Assembly regarding the transformation of the Company into a holding company.

علماً بأن الشركة لن تقوم بتجديد أي من الأنشطة الواردة أعلاه في الوقت الراهن لحين عرض توصية مجلس الإدارة على الجمعية العمومية بخصوص تحول الشركة إلى شركة قابضة .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،

صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة

Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman